

APOCRYPHA

Surat Jeremia KING JAMES BIBLE 1611

www.Scriptural-Truth.com

Surat Jeremia

Surat [atau surat] daripada Jeremia [Jeremy]

{6:1} salinan surat, yang Jeremy dihantar kepada mereka yang telah menjadi amil dipimpin ke Babylon oleh Raja penduduk Babylon, mengesahkan mereka, kerana ia adalah diperintahkan kepadanya

Tuhan.

{6:2} kerana dosa-dosa yang kamu telah melakukan sebelum Tuhan, kamu hendaklah dipimpin amil away ke Babylon oleh

Raja Nabuchodonosor penduduk Babylon.

{6:3} sehingga apabila kamu dapat datang kepada Babylon, kamu tetap

ada banyak tahun, dan untuk musim yang panjang, iaitu tujuh generasi: dan selepas itu saya akan membawa anda dari sini peaceably

dari thence.

{6:4} sekarang kamu akan melihat di tuhan-tuhan Babylon Perak, dan daripada

emas, kayu, tanggung atas bahu, yang menyebabkan pihak Bangsa-bangsa untuk takut.

{6:5} berhati-hati kerana itu bahawa kamu di bijak tidak menjadi seperti

orang yang tidak dikenali, tidak akan kamu dan mereka, apabila kamu melihat ke

pelbagai hadapan mereka dan di belakang mereka menyembah mereka.

{6:6} tetapi mengatakan kamu dalam hati kamu, Wahai Tuhan, kita mesti menyembah

(wahai Muhammad).

{6:7} untuk lombong malaikat adalah dengan anda, dan saya sendiri yang prihatin untuk

jiwa anda.

{6:8} kerana bagi mereka lidah, ia digilap oleh pekerja,

dan mereka adalah tersepuh dan diletakkan di atas dengan Perak; lagi

mereka tetapi palsu, dan tidak boleh bercakap.

{6:9} dan mengambil emas, kerana ia adalah anak dara yang loveth

untuk pergi gay, mereka membuat Mahkota bagi Ketua Tuhan-Tuhan mereka.

{6:10} kadang-kadang juga Imam menyampaikan dari Tuhan-Tuhan mereka

emas dan Perak, dan kurniakanlah ia kepada diri mereka sendiri.

{6:11} Ya, mereka akan memberi kepada harlots biasa, dan bar koktel mereka sebagai lelaki dengan pakaian, [sebagai] Tuhan Perak dan Tuhan-Tuhan emas dan kayu.

{6:12} lagi tidak Tuhan-Tuhan ini menyelamatkan diri dari karat dan gegat, walaupun mereka dilindungi dengan raiment ungu.

{6:13} mereka padam muka mereka kerana debu di dalam Kuil, apabila terdapat banyak kepada mereka.

{6:14} dan sesiapa yang tidak boleh meletakkan mati satu yang offendeth

Dia holdeth a Cogan alam, seolah-olah dia adalah seorang Hakim yang negara.

{6:15} beliau telah juga tangan kanannya pisau dan ax untuk: tetapi tidak boleh menyerahkan dirinya dari peperangan dan pencuri.

{6:16} di mana mereka dikenali tidak menjadi Tuhan-Tuhan: oleh itu

takut mereka tidak.

{6:17} seperti sebagai sebuah kapal bahawa seorang lelaki
useth adalah tiada apa-apa

bernilai apabila ianya rosak; Walaupun begitu juga dengan
Tuhan-Tuhan mereka: apabila

mereka akan menetapkan sehingga di kuil, mata mereka
dipenuhi dengan habuk

melalui kaki mereka yang datang.

{6:18} dan pintu yang dibuat pasti pada setiap sisi atas

Dia yang offendeth Raja, sebagai komited untuk mengalami
kematian: walaupun jadi Imam membuat kuil mereka dengan
cepat.

pintu, kunci dan Bar, kalau-kalau Tuhan-Tuhan mereka
Manjakan diri dengan

perompak.

{6:19} mereka menyalakan lilin, Ya, lebih daripada untuk
diri mereka sendiri, pendaftarannya mereka tidak dapat
melihat satu.

{6:20} mereka adalah sebagai salah satu alur kuil, lagi

kata mereka, hati mereka akan gnawed atas oleh perkara-
perkara yang aliran

Keluar dari bumi; dan apabila mereka makan mereka dan
pakaian mereka,

mereka berasa tidak.

{6:21} muka mereka blacked melalui asap yang

Suci daripada kuil.

{6:22} atas badan dan kepala mereka duduk Kelawar, swallows, dan burung, dan kucing tersebut juga.

{6:23} oleh ye mungkin tahu bahawa mereka mempunyai Tuhan-Tuhan tiada:

oleh itu janganlah engkau takut mereka.

{6:24} walaupun emas yang mengenainya untuk

menjadikan mereka cantik, kecuali mereka Lap karat, mereka akan

bersinar: untuk sama ada ketika mereka masih cair pula, mereka merasakan ia.

{6:25} perkara Riza ada nafas tidak dibeli

dengan harga yang Maha tinggi.

{6:26} mereka ditanggung atas bahu, kaki tidak mempunyai

di mana mereka menyatakan kepada manusia bahawa mereka menjadi tidak bernilai.

{6:27} mereka juga yang memberi khidmat kepada mereka akan malu: jika mereka

jatuh ke tanah pada bila-bila masa, mereka tidak dapat bangkit semula daripada

diri: tidak, jika salah satu set mereka tegak, boleh mereka bergerak

diri: tidak, jika mereka akan tunduk ke bawah, boleh mereka menjadikan diri mereka lurus: tetapi mereka set Hadiah sebelum mereka sebagai

kepada manusia yang telah mati.

{6:28} bagi perkara-perkara yang akan mengorbankan kepada mereka,

Imam mereka menjual dan penganiayaan; dengan cara isteri-isteri mereka meletakkan

sehingga bahagian daripadanya dalam garam; tetapi kepada yang miskin dan taklik mereka

memberikan apa-apa daripadanya.

{6:29} menstruous wanita dan wanita dalam childbed Makan

pengorbanan mereka: oleh perkara-perkara ini, kamu mungkin tahu bahawa mereka adalah

tiada Tuhan: janganlah engkau takut mereka.

{6:30} untuk bagaimana boleh mereka dipanggil Tuhan-Tuhan? kerana wanita

menyediakan daging sebelum Tuhan-Tuhan Perak, emas dan kayu.

{6:31} dan Imam yang duduk dalam kuil-kuil mereka, setelah mereka

pakaian yang menyewa, dan mereka shaven kepala dan beards, dan apa-apa

atas kepala mereka.

{6:32} mereka roar dan menangis sebelum Tuhan-Tuhan mereka, kerana lelaki lakukan di

Majlis itu apabila seseorang itu mati.

{6:33} Imam juga mengambil kira pakaian mereka, dan clothe isteri-isteri dan anak-anak mereka.

{6:34} sama ada ia menjadi jahat itu doeth satu kepada mereka, atau

baik, mereka masih tidak mampu membalas ia: mereka boleh kedua-duanya

Sediakan seorang raja, dan meletakkan Nya.

{6:35} dengan cara, mereka tidak boleh memberi kekayaan mahupun

Wang: walaupun seorang lelaki membuat ikrar kepada mereka, dan pastikan ia sentiasa

tidak, mereka tidak akan memerlukan ia.

{6:36} mereka boleh menyimpan tiada orang dari kematian, menghantar tidak

Surat Laman Jeremiah 640

yang lemah dari yang Maha Kuasa.

{6:37} mereka tidak boleh ambil semula yang buta penglihatan, tidak

membantu mana-mana manusia dalam kesusahan beliau.

{6:38} mereka boleh shew tiada belas kasihan untuk balu, atau Adakah

baik untuk yang yatim.

{6:39} Tuhan-Tuhan mereka dan kayu, yang Lapangan dengan emas dan Perak, adalah seperti batu-batu yang boleh hewn daripada yang

Gunung: mereka yang menyembah mereka itu akan tertunduk.

{6:40} bagaimana seharusnya seorang lelaki kemudian berfikir dan mengatakan bahawa mereka adalah

Tuhan, bila walaupun Chaldeans sendiri menghina mereka?

{6:41} yang jika mereka akan melihat satu bisu yang tidak boleh bercakap,

mereka membawa kepadanya, dan intreat Bel yang beliau boleh bercakap, seolah-olah

Beliau telah dapat memahami.

{6:42} tetapi mereka tidak dapat memahami ini sendiri, dan meninggalkan mereka: kerana mereka tidak mempunyai pengetahuan.

{6:43} wanita juga dengan kord mengenainya, duduk di

cara, membakar bran bagi minyak wangi: tetapi jika ada yang tertarik

oleh beberapa passeth itu oleh, Bohong dengan dia, dia reproacheth dia

rakan-rakan, yang dia tidak fikir sebagai layak sebagai dirinya sendiri, atau

kord dia pecah.

{6:44} sekalipun dilakukan antaranya adalah palsu: Bagaimana mungkin

la kemudian fikir atau berkata bahawa mereka adalah Tuhan-Tuhan?

{6:45} mereka diperbuat daripada Tukang kayu dan tukang-tukang emas: mereka

boleh menjadi apa-apa lagi daripada pekerja akan mempunyai mereka.

{6:46} dan mereka sendiri yang menjadikan mereka tidak pernah

terus lama; bagaimana harus maka perkara-perkara yang akan dibuat

mereka menjadi Tuhan-Tuhan?

{6:47} mereka kiri terletak dan reproaches kepada mereka yang datang

selepas.

{6:48} untuk apabila Suci ada peperangan atau wabak ke atas mana-mana

mereka, Imam berunding dengan diri mereka sendiri, di mana mereka boleh

disembunyikan dengan mereka.

{6:49} maka bagaimana tidak lelaki menyedarinya bahawa mereka akan tiada

Tuhan-Tuhan, yang boleh tidak menyelamatkan diri dari perang, mahupun dari

wabak?

{6:50} untuk melihat mereka tetapi kayu dan Lapangan dengan Perak dan emas, ia hendaklah dikenali selepas mereka yang palsu:

{6:51} dan ia hendaklah jelas kelihatan kepada semua Pertubuhan Bangsa-bangsa dan

Raja-Raja bahawa mereka adalah Tuhan-Tuhan tidak ada, tetapi kerja-kerja tangan manusia,

dan bahawa terdapat tiada kerja Allah di dalamnya.

{6:52} yang kemudian mungkin tidak tahu bahawa mereka adalah Tuhan-Tuhan tiada?

{6:53} untuk tidak boleh mereka menyediakan seorang raja di bumi, dan tidak

Berikan hujan kepada manusia.

{6:54} sama ada mereka boleh menilai perjuangan mereka sendiri, mahupun

memperbetulkan yang salah, akibat gagal: kerana mereka adalah sebagai burung gagak

antara langit dan bumi.

{6:55} mana Bilakah kebakaran falleth atas rumah

Tuhan-Tuhan kayu atau diletakkan di atas dengan emas atau Perak, Imam mereka

akan melarikan diri jauh, dan melarikan diri; tetapi mereka hendaklah

dibakar nyaris pecah seperti alang-alang.

{6:56} lebih-lebih lagi mereka tidak boleh menahan mana-mana Raja atau

musuh-musuh: Bagaimana boleh ia kemudian fikir atau berkata bahawa mereka akan

Tuhan-Tuhan?

{6:57} tidak adalah Tuhan-Tuhan orang-orang kayu, dan diletakkan di atas dengan

Perak atau emas, dapat melarikan diri dari pencuri atau perompak.

{6:58} yang emas, dan Perak, dan pakaian wherewith

mereka clothed, mereka yang kuat mengambil, dan pergi

withal: tidak Adakah mereka boleh membantu diri mereka sendiri.

{6:59} oleh kerana itu ia adalah lebih baik untuk menjadi Raja yang sheweth itu beliau

kuasa, atau kalau sebuah kapal yang menguntungkan dalam sebuah rumah, yang di

Pemilik hendaklah mempunyai kegunaan, daripada Tuhan-Tuhan palsu tersebut. atau yang

pintu masuk sebuah rumah, untuk memastikan perkara-perkara yang tersebut di dalamnya, daripada apa-apa

Tuhan-Tuhan palsu. atau sebuah tiang kayu di sebuah sebuah istana, daripada palsu tersebut

Tuhan-Tuhan.

{6:60} matahari, bulan dan bintang-bintang, yang terang dan dihantar kepada

Adakah pejabat-pejabat mereka, taat.

{6:61} cara seperti kilat apabila ia breaketh sebagainya

mudah dilihat; dan selepas Demikianlah angin

bloweth di setiap negara.

{6:62} dan Bilakah Allah commandeth awan-awan ke atas

seluruh dunia, yang mereka lakukan kerana mereka hiraukan.

{6:63} dan api dihantar dari atas untuk mengambil Bukit-bukau dan

hutan doeth kerana ia adalah diperintahkan: tetapi ini adalah seperti kepada

mereka tidak shew mahupun kuasa.

{6:64} Wherefore ia adalah kedua-duanya untuk menjadi sepatutnya tidak berkata bahawa

mereka adalah Tuhan-Tuhan, melihat, mereka akan dapat kedua-duanya untuk menilai sebab-sebab,

Nor untuk berbuat baik kepada manusia.

{6:65} itu dengan mengetahui bahawa mereka adalah Tuhan-Tuhan tidak ada, takut kepada mereka

tidak,

{6:66} untuk mereka boleh mengutuk mahupun memberkati Raja-Raja:

{6:67} kedua-duanya boleh mereka tanda-tanda shew di langit antara

heathen, nor Kasut sebagai matahari, mahupun memberi cahaya sebagai bulan.

{6:68} binatang itu adalah lebih baik daripada mereka: kerana mereka boleh mendapatkan

di bawah perlindungan dan membantu diri mereka sendiri.

{6:69} ia adalah kemudian dengan tiada cara yang nyata kepada kita bahawa mereka

Adakah Tuhan-Tuhan: oleh itu janganlah engkau takut mereka.

{6:70} untuk sebagai scarecrow di Taman yang gamat

keepeth apa-apa: begitu juga Tuhan-Tuhan mereka kayu dan diletakkan di atas

Perak dan emas.

{6:71} dan begitu juga Tuhan-Tuhan mereka kayu dan diletakkan di atas

Perak dan emas, adalah seperti sebuah thorn putih di sebuah kebun,

bahawa setiap burung sitteth di atas; seperti juga kepada mayat, itulah

Timur ke dalam gelap.

{6:72} dan kamu akan mengetahui mereka untuk menjadi Tuhan-Tuhan tidak oleh pihak

terang ungu yang rotteth atas then1: dan mereka sendiri

selepas itu hendaklah dimakan, dan hendaklah penghinaan di dalam

negara.

{6:73} lebih baik oleh kerana itu adalah hanya orang yang telah tiada

berhala-berhala: untuk dia hendaklah jauh dari penghinaan.

APOCRYPHA

SURAT JEREMIAH KING JAMES BIBLE 1611

